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Dagsorden 
 

Møde SFO-Forældreråd 

Dato 4. april 2024 kl. 17:00-18:15 
 

Alle indkaldte personer 
Camilla Omar Sørensen, Malene Vesterskov Haubro, Khulud 
Rabah Hamad, Selma Cornelsen Skødt, Allan Ipsen Wiberg 

Suppleant: Malene Vesterskov Haubro 
Medarbejderrepræsentant: Fatih 
Ledelse: Anders Bach 

 

Fraværende 
 
Alan Ipsen Wiberg, Khulud Rabah Hamad 

 

Opgavefordeling 

 

Referent: Fatih             Ordstyrer: Camilla Omar 

  

Dagsorden Referat Opfølgning/aftaler 

1. Godkendelse af 

dagsorden og referat 

 Godkendt 

2. Nyt fra SFO v/Fatih og 

Anders 
- Personalesituationen 

 

- Kommende 
arrangementer 

 

 

 
 

AN: MH er sygemeldt indtil starten af maj. 

Maja som er tidligere elev, er vikar i stedet 
for hende.  

 

FY: Vi kommer til at have bevægelses uge i 
uge 16.  

AN: Vi har prøvet at optimere emneugerne, 
så de ikke er for lange altså en hel uge, 

ændre navne og komme med flere 

eksempler på aktiviteter. 
Stine vores nye skoleleder er bleven 

fastansat.  

FY: I vinterferien var vi spredt godt ud SFO 
for at få en god ro i SFO'en. Der var 

forskellige ting at vælge imellem, altså 

bevægelse, krea og udeliv. 
Salma: Albert lagde mærke til at de var 

inde hele ugen. 

Camilla: Børnene elsker at hjælpe de 
voksne med praktisk arbejde. 

Børnene gik glade hjem.  

 

3. Evaluering af påsken 
- Ferien 

- aktiviteter 

Marlene: Det gik som de skulle og de 
hyggede sig. Det er godt med skriv i forhold 

til ferierne.  
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Påskeugen er gået fra at være en 

påskeuge til påskedag. 
 

Marlene: Man kan lave skattejagt med 
påskeemne. 

 

 
Malene sender et 

eksempel ud. 

4. Fritidspædagogisk vision 

I Sabro SFO ønsker vi 

arbejde målrettet med 
de to indsatser: styrket 

forældrerådssamarbejde 

og øget børne 
inddragelse. 

Kom gerne med jeres 
bud på hvad vi allerede 

gør og hvad vi kan gøre 

mere af 

Camilla: Det er populært med forældre 

kaffe, både for at informere og for 

rekruttere. 

 
Salma: Det kunne være godt at informere 
forældrene om hvad formålet med 

forældrekaffen er. 

 
Malene: Forældrene kunne stå for nogle 

aktiviteter 2 gange om året, hvor de kunne 
forklare hvad der er aktiviteter. 

 
Camilla: Når der var byfest, kunne man lave 

en bod med forældrerådet. 

 
Marlene: Bag for en sag, kaffe på kanden. 

Børnene kunne være med at bage så de 
også var inddraget. Man kunne f.eks. lave 

muffins og nedfryse dem.  

 

5. Evt.  Skolefesten er aflyst grundet byggeri næste 
skoleår. 

 

 

 Fremtidige møder: 7/5, 
3/6 

Mødet d. 7. maj er fællesmøde med 
skolebestyrelsen. Det er fra kl.17.10-19.15. 

Mødet afholdes i skolen personalerum. 

 

 
 


